
Încã douã proiecte finalizate la Husi! 

VESTI BUNE Ieri s-a pus 

punctul final la douã dintre proiectele importante pe care municipalitatea le-a initiat în 

actualul mandat: crearea noului parc “Recea” si finalizarea proiectului privind 

supravegherea video a orasului. Bucuros cã cele douã investitii au fost duse cu bine la bun 

sfârsit, primarul Ioan Ciupilan si-a lãudat echipa din Primãrie cu care a lucrat la atragerea 

de fonduri. Mai mult, a anuntat cã s-a început organizarea noii licitatii pentru asfaltarea 

orasului, dupã retragerea dubioasã a firmei botosãnene, desemnatã initial drept 

câstigãtoare. “În 2013 Husul va fi cu totul alt oras, unul complet modernizat, chiar dacã 

asta se va întâmpla cu un an mai târziu decât ne-am propus noi”, a spus, sigur pe sine, 

primarul Ioan Ciupilan. La eveniment a fost prezent si subprefectul Ciprian Iftimoaei, care 

a felicitat întreaga echipã a Primãriei Husi pentru aceste realizãri. 

Mos Nicolae a venit ieri, la Primãria Husi, cu desaga plinã! A adus cu sine finalizarea a douã din 

cele patru proiecte ambitioase, initiate de municipalitate la începutul mandatului. Parcul din zona 

“Recea” este gata! Loc de joacã pentru copii, piste pentru role, pentru skatebord, spatiu special 

amenajat pentru cei care vor sã joace sah, mese pentru jucãtorii de tenis, totul într-o zonã în care 

spatiul verde îsi are rolul sãu bine delimitat. În ceea ce priveste supravegherea video, primarul 

Ciupilan a precizat cã s-a împlinit astfel unul dintre marile sale obiective si anume cresterea 

nivelului de securitate al orasului. “Este foarte important ca strãzile orasului sã fie supravegheate 

în permanentã. Asigur directorii de scoli, profesorii, elevii în primul rând, cã toate zonele cu 

unitãti de învãtãmânt sunt monitorizate. Avem finalizat si dispeceratul în care sunt urmãrite în 

timp util toate imaginile captate. Suntem în discutii cu Politia, pentru a vedea ce soluție găsim în 

așa fel încât și politistii sã aibă acces cât mai repede la imaginile captate. Deocamdatã, tinem o 

legãturã telefonicã, dar ar fi bine dacã un reprezentant al IJP sã fie în permanentã în acest 

Dispecerat. Nu stim, vom vedea si vom gãsi solutii. Pe moment, mã bucur cã am reusit sã punem 

în functiune totul si sã încheiem cu bine acest proiect”, a mai spus primarul Ioan Ciupilan. 



“În 2013, Husul va fi de nerecunoscut”! 

“Sunt bucuros cã am fãcut acesti pasi. Cu mâna pe inimã vã spun cã, în 2013, acest oras va fi de 

nerecunoscut. Va fi modernizat asa cum ne-am dorit. Cu supãrare însã spun cã se modernizeazã 

cu un an mai târziu decât ne-am fi dorit. Si stiti foarte bine cazul cu firma de la Botosani, care a 

câștigat licitatia de asfaltare a Husului, iar când am chemat-o sã semnãm contractul a spus 

<<pas>>. Asemenea firme sunt cele care se bagã în licitatii doar ca sã încurce sau din dorinta de 

a specula, ca , printr-o eventualã retragere, sã se cãpãtuiascã cu ceva… Acum organizãm o nouã 

licitatie si sperãm ca de data asta sã fie totul bine. Dacã ne ajutã Dumnezeu, în 2013, Husul va fi 

de nerecunoscut. Si vreau sã multumesc echipei mele de la Primãrie, care a muncit si a adus 

aceste fonduri. Îmi amintesc faptul cã atunci, la început, când spuneam cã vrem sã aducem la 

Husi 11 milioane de euro, unii se uitau la noi ca la SF-uri, dar le-am demonstrat cã se poate. 

Referitor la parcul de la <<Recea>>, vreau sã vã spun cã în luna mai, cel târziu iunie, baza de 

agrement de la Recea va fi deschisã (doar bazinele, urmând ca în doi, trei ani, sã fie dat în 

folosintã si iazul alãturat), iar acolo, gratie parcului, foarte multi huseni îsi vor petrece week-end-

urile într-un cadru foarte plãcut. Va fi frumos, vã asigur”, a spus Ioan Ciupilan. 

“Când trec prin Husi, am impresia cã sunt într-un mic orãsel de la granita Austriei”! 

SENTIMENTALI Subprefectul Ciprian Iftimoaei, în scurta sa alocutiune, l-a lãudat pe primarul 

Cupilan pentru tot ceea ce a fãcut în oras, mentionând cã se bucurã cu atât mai mult pentru tot 

ceea ce se construieste aici, deoarece Husul este orasul sãu natal. “As mai vrea sã adaug ceva si 

sã spun o vorbã a unui om pe care îl stim cu totii, este vorba despre domnul Adrian Porumboiu, 

cel care a spus câteva cuvinte ce mi-au arãtat cã tot s-a fãcut ceva în Husi. La vizita ministrului 

de Finante, Gheorghe Ialomitianu, domnul Adrian Porumboiu i-a spus asa: <<domnule ministru, 

eu când trec prin Husi, am impresia cã sunt într-un mic orãsel de la granita Austriei>>. Si, 

plecând de la aceste cuvinte frumoase, care pe mine m-au impresionat, eu sper din toatã inima 

ca, în curând, Husul sã fie chiar asa cum ni-l dorim”, a conchis primarul Ioan Ciupilan 

 


